
Protokół Nr XVII/2019
z XVII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu odbytej w dniu 30 października 2019 roku 

oraz w dniu 7 listopada 2019 roku 
w sali Urzędu Miejskiego Stary Rynek 1.

Sesja w dniu  30 października 2019 roku rozpoczęła się o godzinie 12.00, a została przerwana
o godzinie 19.00.
Sesja  kontynuowania  w  dniu  7  listopada  2019  roku  rozpoczęła  się  o  godzinie  16.00,
a zakończyła o godzinie 22.30.

Ustawowa liczba Radnych - 21
Obecnych na Sesji              - 21

Proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie obrad XVII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.
2. Przyjęcie porządku obrad Sesji.
3. Przyjęcie protokołu z XVI Sesji Rady Miejskiej.
4. Wybory ławników sądowych na kadencję 2020-2023.
5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Miasto Łowicz na lata 2019-2032.
6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 2019 rok.
7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru radnych do Komisji powoływanej przez
Burmistrza Miasta Łowicza do rozpatrzenia wniosków o przyznanie stypendiów sportowych,
wniosków o przyznanie nagród i wyróżnień zawodnikom i trenerom za osiągnięcie wysokich
wyników sportowych we współzawodnictwie międzynarodowym i krajowym w 2019 roku.
8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru radnych do Komisji Stypendialnej powo-
ływanej przez Burmistrza Miasta Łowicza do rozpatrzenia wniosków o przyznanie stypendiów
osobom znajdującym się twórczością artystyczną.
9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Współpracy Miasta Łowicza
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami określonymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia
24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na rok 2020”.
10. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  Nr  X/71/2019  Rady
Miejskiej w Łowiczu z dnia 25.04.2019 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowe-
go planu zagospodarowania przestrzennego miasta Łowicza, fragment obszaru urbanistycznego
Bratkowice, obszar położony w rejonie ulicy Tuszewskiej.
11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie do zasobu
nieruchomości Gminy Miasta Łowicza udziału wynoszącego 2/48 części w prawie własności
zabudowanej nieruchomości położonej w Łowiczu obręb 0008 Śródmieście.
12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomo-
ści gruntowych położonych w Łowiczu przy ulicy Grunwaldzkiej, obręb Korabka.
13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie prawa użyt-
kowania wieczystego nieruchomości  położonej  w Łowiczu obręb 0005 Kostka,  stanowiącej
własność Skarbu Państwa wraz z prawem własności naniesień budowlanych.
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14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmi-
strza Miasta Łowicza.
15. Analiza oświadczeń majątkowych radnych Rady Miejskiej w Łowiczu, burmistrza
Miasta, Dyrektorów jednostek i pracowników Urzędu Miejskiego za 2018 rok.
16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji mieszkańców Łowi-
cza.
17. Informacja Burmistrza Miasta o działalnościach w okresie między Sesjami.
18. Interpelacje, zapytania - sprawy różne.
19. Ustalenie terminu następnej Sesji Rady Miejskiej.
20. Zakończenie obrad XVII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.

Porządek obrad po zmianach:

1. Otwarcie obrad XVII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.
2. Przyjęcie porządku obrad Sesji.
3. Przyjęcie protokołu z XVI Sesji Rady Miejskiej.
4. Wybory ławników sądowych na kadencję 2020-2023.

1/ Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia wyboru ławników.
5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Miasto Łowicz na  lata 2019-2032 wraz z autopoprawką. 
6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu  Miasta Łowicza na 2019 rok wraz
z autopoprawką. 
7. Analiza oświadczeń majątkowych Radnych Rady Miejskiej w Łowiczu, Bur-
mistrza Miasta, Dyrektorów jednostek i pracowników Urzędu Miejskiego za 2018 rok.
8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji mieszkańców Ło-
wicza. 

Ciąg dalszy kontynuowany w dniu 7 listopada 2019 roku:
9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XII/82/2015 Rady Miejskiej
w Łowiczu z  dnia 27 sierpnia  2015 r.  w sprawie powołania  Młodzieżowej  Rady Miejskiej
w Łowiczu. 
10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji Radnego Krzysztofa
Olko z funkcji Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Łowiczu. 
11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia liczby Wiceprzewodniczącego
Rady Miejskiej w Łowiczu. 
12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia wyboru Wiceprzewodniczą-
cego Rady Miejskiej w Łowiczu. 
13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia wyboru Wiceprzewodniczą-
cego Rady Miejskiej w Łowiczu. 
14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wymagań, jakie powinien spełniać projekt
budżetu obywatelskiego miasta Łowicza. 
15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie likwidacji Strefy Płatnego Parkowania. 
16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru radnych do Komisji powoływanej
przez Burmistrza Miasta Łowicza do rozpatrzenia wniosków o przyznanie stypendiów sporto-
wych, wniosków o  przyznanie nagród i wyróżnień zawodnikom i trenerom za osiągnięcie wy-

2



sokich wyników sportowych we współzawodnictwie międzynarodowym  i krajowym w 2019
roku. 
17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru radnych do Komisji Stypendialnej
powoływanej przez Burmistrza Miasta Łowicza do rozpatrzenia wniosków o przyznanie sty-
pendiów osobom zajmującym się twórczością artystyczną. 
18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Współpracy Miasta
Łowicza z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami określonymi w art. 3 ust.3 ustawy z
dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na rok 2020”. 
19. Rozpatrzenie  projektu  uchwały w  sprawie  zmiany  uchwały  Nr  X/71/2019  Rady
Miejskiej w Łowiczu  z dnia 25.04.2019r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowe-
go planu zagospodarowania przestrzennego miasta Łowicza, fragment obszaru urbanistycznego
Bratkowice, obszar położony w rejonie ulicy Tuszewskiej. 
20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie do zasobu
nieruchomości Gminy Miasta Łowicza udziału wynoszącego 2/48 części w prawie własności
zabudowanej nieruchomości położonej w Łowiczu  obręb 0008 Śródmieście. 
21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  przeznaczenia do sprzedaży nierucho-
mości gruntowych położonych w Łowiczu przy ulicy Grunwaldzkiej, obręb Korabka. 
22. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody na  nabycie  prawa
użytkowania wieczystego nieruchomości położonej w Łowiczu obręb 0005 Kostka, stanowią-
cej własność Skarbu Państwa wraz z prawem własności naniesień budowlanych.  
23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Burmi-
strza Miasta Łowicza. 
24. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach w okresie  miedzy Sesjami.
25. Interpelacje i zapytania.
26. Sprawy różne - dyskusja.
27. Ustalenie terminu następnej Sesji Rady Miejskiej.
28. Zakończenie obrad XVII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.

Ad. 1
Otwarcia  obrad  XVII  Sesji  Rady Miejskiej  w Łowiczu  dokonał  Przewodniczący  Rady Henryk
Zasępa.  Powitał Radnych  oraz  zaproszonych  gości:  Burmistrza  Miasta  Pana  Krzysztofa  Jana
Kalińskiego, Zastępcę Burmistrza Miasta Pana Bogusława Bończaka. Powitał  Przewodniczących
Zarządu Osiedli, Sekretarza Miasta Panią Marię Więckowską, Naczelników Wydziału, Dyrektorów
jednostek  organizacyjnych  miasta,  Radcę  Prawnego  Panią  Jolantę  Służalską-Mrożewską,
pracowników Urzędu Miejskiego, przedstawicieli mediów.

Pani Krystyna Brodecka - Przewodnicząca Powiatowego Oddziału Europejskiej Unii Kobiet
Sekcja Polska w Warszawie pogratulowała Wiceprzewodniczącemu Rady Markowi Boroskiemu
zdobycia tytułu Pszczelarza 2019 roku w kategorii „Miód pszczeli spadziowy”.

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że w sesji uczestniczy 21 radnych co
stanowi kworum niezbędne do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Ad. 2

3



Przewodniczący  Rady Miejskiej  Henryk Zasępa  stwierdził,  że  proponowany porządek  obrad
XVII Sesji wraz z projektami uchwał został wysłany wszystkim zaproszonym Radnym. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa poinformował, że wpłynęło pismo Burmistrza
Miasta Łowicza z prośbą o wprowadzenie do porządku obrad projektu autopoprawki do projektu
uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Łowicz na lata 2019-
2032 oraz autopoprawki do projektu uchwały w sprawie zmian budżetu  Miasta Łowicza na 2019
rok.

(stanowi załącznik)

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa zaproponował głosowanie zmiany porządku ob-
rad polegającej na wprowadzeniu do porządku obrad autopoprawki do projektu uchwały w sprawie
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2019-2023. 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski „wstrzymał się”  od głosu.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

20 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący”

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa poinformował, że autopoprawka została wpro-
wadzona do porządku sesji została bezwzględną większością głosów. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa zaproponował głosowanie zmiany porządku ob-
rad polegającej na wprowadzeniu do porządku obrad autopoprawki do projektu uchwały w sprawie
zmian budżetu  Miasta Łowicza na 2019 rok. 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
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3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski „wstrzymał się”  od głosu.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

20 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący”

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa poinformował, że autopoprawka została wpro-
wadzona do porządku sesji została bezwzględną większością głosów. 

Radny Jakub Wolski poinformował,  że  w związku  z  powołaniem w Starostwie  Powiatowym
w Łowiczu  Młodzieżowej Rady Powiatu Łowickiego przedłożył projekt uchwały w sprawie zmia-
ny Uchwały Nr XII/82/2015 Rady Miejskiej w Łowiczu z dnia 27 sierpnia 2015 r. w sprawie powo-
łania Młodzieżowej Rady Miejskiej w Łowiczu. Zmiana będzie polegała na przeprowadzeniu wy-
borów do Młodzieżowej Rady w szkołach podstawowych, które podlegają miastu, a nie w szkołach
ponadpodstawowych  podlegających  pod  Starostwo  Powiatowe.  Ma  to  na  celu  nie  dublowanie
dwóch rad młodzieżowych.
Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Olko zgłosił wniosek o normalną procedurę, czyli przejście
tego projektu uchwały przez komisję Rady Miejskiej w Łowiczu i zaopiniowanie przez radcę praw-
nego.
Radny Jakub Wolski stwierdził,  że nie ma potrzeby,  aby ten projekt uchwały był  opiniowany
przez Komisje Rady Miejskiej. Poinformował, że jest to kosmetyczna zmiana uchwały. Stwierdził,
że radca prawny może tę uchwałę przejrzeć teraz. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że do tej pory funkcjonowała Mło-
dzieżowa Rada Miejska w skład której wchodziła młodzież szkół ponadgimnazjalnych. Teraz nie
widzi przeszkód by Młodzieżowa Rada Miejska składała się z uczniów szkół ponadpodstawowych.
Poparł wniosek Wiceprzewodniczącego Rady Krzysztof Olko.
Radny Robert Wójcik poprosił o zachowanie procedur przez przewodniczącego Rady. 
Pan Krystian Cipiński  Naczelnik  Wydziału  Współpracy  z  Organizacjami Pozarządowymi,
Obywatelskiej i Przedsiębiorczości stwierdził, że nad statutem Młodzieżowej Rady razem z Rad-
nym Michałem Trzoską i Panią Marią Więckowską Sekretarzem Miasta pracowali bardzo długo.
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Proponowana zmiana nie jest kosmetyczna, tylko radykalna. Poprosił, aby skonsultować propozycję
tej uchwały z Radnymi poprzednich Młodzieżowych Rad Miejskich, radcami prawnymi. 
Radny Jakub Wolski stwierdził, że statut Młodzieżowej Rady Miejskiej był tworzony gdy nie była
jeszcze stworzona Młodzieżowa Rada Powiatowa. Teraz można zaproponować udział Młodzieżo-
wej Radzie uczniom klas 7 i 8 szkół podstawowych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa ogłosił 5 minutową przerwę.
Przerwa od godziny 12:24 do godziny 12:44.

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa zaproponował głosowanie wprowadzenia do po-
rządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XII/82/2015 Rady Miejskiej w Ło-
wiczu z dnia 27 sierpnia 2015 r. w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Miejskiej w Łowiczu. 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „przeciw”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki „wstrzymał się” od głosu. 
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „przeciw”.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik „wstrzymał się” od głosu.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „przeciw”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „przeciw”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

15 „za”, 4 „przeciw”, 2 „wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa poinformował, że porządek sesji został zmienio-
ny bezwzględną większością głosów. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa zaproponował aby projekt uchwały w sprawie
zmiany Uchwały Nr XII/82/2015 Rady Miejskiej w Łowiczu z dnia 27 sierpnia 2015 r. w sprawie
powołania Młodzieżowej Rady Miejskiej w Łowicz był omawiany w punkcie 16, a pozostałe punk-
ty ulegną przesunięciu. 
Radny Jakub Wolski zaproponował, aby ten projekt był omawiany w punkcie 4. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że rozpatrzenie uchwały w później-
szym punkcie pozwoli radcy prawnemu zaopiniować uchwałę oraz umożliwi radnym zapoznanie
się z projektem.
Radny Jakub Wolski złożył wniosek, aby projekt uchwały był omawiany w punkcie 4. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa zaproponował głosowanie wniosku o rozpatrze-
niu projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XII/82/2015 Rady Miejskiej w Łowiczu z dnia
27 sierpnia 2015 r. w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Miejskiej w Łowiczu w punkcie 4. 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „przeciw”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „przeciw”. 
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „przeciw”.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta „wstrzymał się” od głosu.
13. Radny Józef Szczepanik „wstrzymał się” od głosu.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „przeciw”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „przeciw”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

14 „za”, 5 „przeciw”, 2 „wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa poinformował, że porządek sesji został zmienio-
ny bezwzględną większością głosów. 

Radny Robert Wójcik zaproponował wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w spra-
wie ustalenia liczby wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Łowiczu.  Zmiana ta ma na aby każ-
de ugrupowanie miało w prezydium swojego przedstawiciela. 
Zaproponował wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie odwołania Wiceprze-
wodniczącego  Rady  Miejskiej  Krzysztofa  Olko.  Wniosek  o  odwołanie  Wiceprzewodniczącego
Rady Miejskiej Krzysztofa Olko podpisało 9 Radnych. 
Radny Jakub Wolski  w imieniu Kluby „Prawo i Sprawiedliwość i Niezależni” złożył  wniosek
o reorganizacji Sesji Rady Miejskiej: 

 każdy z zaproszonych na obrady Rady gości ma się wypowiadać wyłącznie z wyznaczonego do
tego wcześniej miejsca i tylko po formalnym udzieleniu przez prowadzącego głosu.
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 przy stole obrad Rady Miejskiej powinny znajdować się osoby reprezentujące Radę, pozostałe
osoby, goście powinni zasiadać w innej części sali.

(stanowi załącznik)
Radny Jacek Wiśniewski w imieniu Kluby „Prawo i Sprawiedliwość i Niezależni” złożył wniosek
o ograniczenie się w punkcie "Informacja Burmistrza w okresie między Sesjami" wyłącznie do wer-
sji pisemnej/elektronicznej i do zadawania pytań bezpośrednio na Sesji.

(stanowi załącznik)
Radny Robert Wójcik zaproponował wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w spra-
wie stwierdzenia wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Łowiczu.  
Radny Tadeusz Żaczek zaproponował wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w spra-
wie likwidacji z dniem 1 stycznia 2020 roku Strefy Płatnego Parkowania.
Radny Lech Aniszewski złożył wniosek o rozdzieleniu pkt "Interpelacje i zapytania - sprawy róż-
ne" na dwa oddzielne punkty "Interpelacja i zapytania" i "Sprawy różne - dyskusja". Wprowadzenie
tej zmiany prosimy kontynuować w kolejnych porządkach obrad.
Zaproponował wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wymagań, jakie po-
winien spełniać projekt budżetu obywatelskiego miasta Łowicza.
Radny Paweł Pięta złożył dwa wnioski 

 ustalenie godziny rozpoczęcia Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu na godzinę 16.00.

 formie przekazywanych materiałów Radzie dotyczących spraw budżetowych również w wersji
edytowalnej (Excel).

Radny Robert Wójcik złożył  wniosek o wyznaczenie miejsca na spotkania i dyżury klubów rad-
nych.
Radny Michał Trzoska złożył wniosek o to, żeby od kolejnej sesji punkty związane z zapytaniami,
interpelacjami i sprawami różnymi znajdowały się na początku porządku obrad przed tzn. projekta-
mi uchwał.
Radny Robert Wójcik poprosił o przerwę celem przygotowania wniosków na piśmie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa ogłosił przerwę.
Przerwa trwała od godziny 13:08 do godziny 14:20.

Po przerwie 

Burmistrz Miasta Łowicza Krzysztof Kaliński razem z Przewodniczącym Rady Miejskiej Hen-
rykiem Zasępą wręczyli kwiaty oraz pogratulowali Wiceprzewodniczącemu Rady Miejskiej Mar-
kowi Boroskiemu zdobycia tytułu Pszczelarza 2019 roku w kategorii „Miód pszczeli spadziowy”

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa poinformował, że w trakcie przerwy wpłynęła
rezygnacja Krzysztofa Olko z funkcji Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Łowiczu. Wpłynął
również wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie przyjęcia rezy-
gnacji Radnego Krzysztofa Olko z funkcji Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Łowiczu.

Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof  Olko podziękował  Przewodniczącemu Rady Henrykowi
Zasępie za współpracę. Wyjaśnił przyczyny swojej rezygnacji. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa zaproponował głosowanie wniosku o wprowa-
dzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji Radnego Krzysztofa
Olko z funkcji Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Łowiczu.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „przeciw”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „przeciw”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa „wstrzymał się” od głosu.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

18 „za”, 2 „przeciw”, 1 „wstrzymujący”

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa poinformował, że porządek sesji został zmienio-
ny bezwzględną większością głosów. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa zaproponował głosowanie wniosku o wprowa-
dzenie  do porządku obrad projektu uchwały w sprawie ustalenia  liczby Wiceprzewodniczącego
Rady Miejskiej w Łowiczu.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „przeciw”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
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12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik „wstrzymał się” od głosu.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „przeciw”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

18 „za”, 2 „przeciw”, 1 „wstrzymujący”

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa poinformował, że porządek sesji został zmienio-
ny bezwzględną większością głosów. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa zaproponował głosowanie wniosku o wprowa-
dzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie stwierdzenia wyboru Wiceprzewodniczące-
go Rady Miejskiej w Łowiczu.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura nie brała udziału w głosowaniu.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik „wstrzymał się” od głosu.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

19 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący”

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa poinformował, że porządek sesji został zmienio-
ny bezwzględną większością głosów. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa zaproponował głosowanie wniosku o wprowa-
dzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie odwołania Wiceprzewodniczącego Rady
Miejskiej w Łowiczu.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „przeciw”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „przeciw”. 
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko nie brał udziału w głosowaniu.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „przeciw”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „przeciw”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

16 „za”, 4 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa poinformował, że porządek sesji został zmienio-
ny bezwzględną większością głosów. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa zaproponował głosowanie wniosku o wprowa-
dzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie stwierdzenia wyboru Wiceprzewodniczące-
go Rady Miejskiej w Łowiczu.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik nie brał udziału w głosowaniu.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „przeciw”
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
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11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik „wstrzymał się” od głosu.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „przeciw”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

17 „za”, 2 „przeciw”, 1 „wstrzymujący”

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa poinformował, że porządek sesji został zmienio-
ny bezwzględną większością głosów. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa zaproponował głosowanie wniosku o wprowa-
dzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wymagań, jakie powinien spełniać projekt
budżetu obywatelskiego miasta Łowicza.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik nie brał udziału w głosowaniu.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „przeciw”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „przeciw”. 
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „przeciw”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „przeciw”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „przeciw”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

15 „za”, 5 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”
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Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa poinformował, że porządek sesji został zmienio-
ny bezwzględną większością głosów. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa zaproponował głosowanie wniosku o wprowa-
dzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie likwidacji z dniem 1 stycznia 2020 roku
Strefy Płatnego Parkowania.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „przeciw”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik nie brał udziału w głosowaniu.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „przeciw”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „przeciw”. 
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „przeciw”.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „przeciw”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „przeciw”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „przeciw”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „przeciw”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

12 „za”, 8 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa poinformował, że porządek sesji został zmienio-
ny bezwzględną większością głosów. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa zaproponował głosowanie wniosku o rozdziele-
niu pkt "Interpelacje i zapytania - sprawy różne" na dwa oddzielne punkty "Interpelacja i zapytania"
i "Sprawy różne - dyskusja". Wprowadzenie tej zmiany prosimy kontynuować w kolejnych porząd-
kach obrad.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik nie brał udziału w głosowaniu.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „przeciw”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki nie brał udziału w głosowaniu. 
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8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „przeciw”.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta „wstrzymał się” od głosu. 
13. Radny Józef Szczepanik głosował „przeciw”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „przeciw”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

14 „za”, 4 „przeciw”, 1 „wstrzymujący”

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa poinformował, że porządek sesji został zmienio-
ny bezwzględną większością głosów. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa zaproponował głosowanie wniosku o ustaleniu
godziny rozpoczęcia Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu na godzinę 16.00.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „przeciw”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „przeciw”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „przeciw”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „przeciw”. 
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „przeciw”.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „przeciw”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „przeciw”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „przeciw”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „przeciw”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

12 „za”, 9 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”
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Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa poinformował, że wniosek został przyjęty więk-
szością głosów. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa zaproponował głosowanie wniosku o wyznacze-
nie miejsca na spotkania i dyżury klubów radnych.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „przeciw”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „przeciw”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko „wstrzymał się” od głosu.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta „wstrzymał się” od głosu.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „przeciw”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa „wstrzymał się” od głosu.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

15 „za”, 3 „przeciw”, 3 „wstrzymujące”

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa poinformował, że wniosek został przyjęty więk-
szością głosów. 

Przewodniczący  Rady Miejskiej  Henryk Zasępa  zaproponował  głosowanie  wniosku o formie
przekazywanych materiałów Radzie dotyczących spraw budżetowych również w wersji edytowal-
nej (Excel).

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „przeciw”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki „wstrzymał się” od głosu. 
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
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9. Radna Zofia Kroc „wstrzymała się” od głosu.
10. Radny Krzysztof Olko „wstrzymał się” od głosu.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik „wstrzymał się” od głosu.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa „wstrzymał się” od głosu.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

15 „za”, 1 „przeciw”, 5 „wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa poinformował, że wniosek został przyjęty więk-
szością głosów. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa  zaproponował głosowanie wniosku o to, żeby
od kolejnej sesji punkty związane z zapytaniami, interpelacjami i sprawami różnymi znajdowały się
na początku porządku obrad przed tzn. projektami uchwał.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „przeciw”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „przeciw”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „przeciw”. 
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „przeciw”.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „przeciw”.
13. Radny Józef Szczepanik „wstrzymał się” od głosu.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „przeciw”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „przeciw”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

13 „za”, 7 „przeciw”, 1 „wstrzymujący”
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Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa poinformował, że wniosek został przyjęty więk-
szością głosów. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa zaproponował głosowanie wniosku o ogranicze-
nie się w punkcie "Informacja Burmistrza w okresie między Sesjami" wyłącznie do wersji pisem-
nej/elektronicznej i do zadawania pytań bezpośrednio na Sesji.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „przeciw”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „przeciw”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „przeciw”. 
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „przeciw”.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik „wstrzymał się” od głosu.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „przeciw”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „przeciw”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

14 „za”, 6 „przeciw”, 1 „wstrzymujący”

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa poinformował, że wniosek został przyjęty więk-
szością głosów. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa zaproponował głosowanie wniosku o reorgani-
zację przebiegu obrad - każdy z zaproszonych na obrady Rady gości ma się wypowiadać wyłącznie
z wyznaczonego do tego wcześniej miejsca i tylko po formalnym udzieleniu przez prowadzącego
głosu.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „przeciw”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „przeciw”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
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7. Radny Krzysztof Janicki głosował „przeciw”. 
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko „wstrzymał się” od głosu.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „przeciw”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „przeciw”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „przeciw”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

14 „za”, 6 „przeciw”, 1 „wstrzymujący”

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa poinformował, że wniosek został przyjęty więk-
szością głosów. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa zaproponował głosowanie wniosku o reorgani-
zację przebiegu obrad - przy stole obrad Rady Miejskiej powinny znajdować się osoby reprezentu-
jące Radę, pozostałe osoby, goście powinni zasiadać w innej części sali.

1. Radny Lech Aniszewski „wstrzymał się” od głosu.
2. Radny Marek Boroski głosował „przeciw”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „przeciw”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „przeciw”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „przeciw”. 
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc „wstrzymała się” od głosu.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „przeciw”.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „przeciw”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „przeciw”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „przeciw”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „przeciw”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.
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10 „za”, 9 „przeciw”, 2 „wstrzymujące”

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa poinformował, że wniosek został przyjęty więk-
szością głosów. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa ogłosił przerwę.
Przerwa trwała od godziny 14:52 do godziny 16:10.

Po przerwie 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa  po  przegłosowaniu  wszystkich  wniosków
o zmianę porządku obrad przedstawił nowy porządek obrad.

Radny Jakub Wolski  zaproponował zmianę porządku obrad polegającą na rozpatrzeniu punktu
„Wybory ławników sądowych na kadencję 2020-2023” w punkcie 4.

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa zaproponował przegłosowanie całego porządku
obrad z przegłosowanymi zmianami oraz z przesunięciem w porządku obrad punkt „Wybory ławni-
ków sądowych na kadencję 2020-2023” do punktu 4.

21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że zmieniony porządek został przyję-
ty jednogłośnie. 

Ad. 3

Protokół z XVI Sesji został wyłożony w Biurze Rady Miejskiej oraz na sali obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa protokół z XVI Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu
został przyjęty bez zmian.  

Ad. 4
Wybory ławników sądowych na kadencję 2020-2023. 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa  poinformował,  że  Rada  dokona  wyboru
ławników  do  Sądu   Okręgowego  w  Łodzi,  Sądu  Rejonowego  w  Skierniewicach  oraz  Sądu
Rejonowego w Łowiczu w związku z upływem kadencji ławników. Radni otrzymali pisemną opinię
zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników ze względu na ochronę danych osobowych nie
będzie ona odczytywana.  Zaproponował powołanie jednej  wspólnej Komisji  Skrutacyjnej  celem
przeprowadzenia głosowania tajnego i  dokonania wyboru ławników do poszczególnych  sądów.
Zaproponował zgłaszanie kandydatów do Komisji Skrutacyjnej,
Radna Zofia Kroc zgłosiła kandydaturę Radnego Jacka Wiśniewskiego.
Radny Jacek Wiśniewski wyraził zgodę. 
Radna Zofia Wielemborek zgłosiła kandydaturę Radnego Pawła Pięty.
Radny Paweł Pięta wyraził zgodę.
Radna Wiesława Gębura zagłosiła kandydaturę Radnej Zofii Wielemborek.
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Radna Zofia Wielemborek wyraziła zgodę. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa zaproponował przegłosowanie zamknięcia listy
kandydatów do Komisji Skrutacyjnej.

21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa  zaproponował przegłosowanie składu Komisji
Skrutacyjnej.

19 „za”, 0 „przeciw”, 2 „wstrzymujące”

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że Komisja Skrutacyjna w składzie:
Radny Jacek Wiśniewski, Radny Paweł Pieta, Radna Zofia Wielemborek.
Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa ogłosił przerwę, aby Komisja Skrutacyjna ukon-
stytuowania się i przygotowania kart do głosowania. 
Przerwa trwała od godziny 16:40 do godziny 16:52.

Po przerwie 

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Radna Zofia Wielemborek przedstawiła zasady głoso-
wania wyboru ławników.
Komisja Skrutacyjna rozdała karty do głosowania wg listy obecności. Radni dokonali głosowania
a głosy zostały zebrane do urny wg listy obecności. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa ogłosił przerwę. 
Przerwa trwała od godziny 17:02 do godziny 17:18.

Po przerwie 

Przewodnicząca  Komisji  Skrutacyjnej  Radna  Zofia  Wielemborek przedstawiła  protokoły
z ustalenia wyników głosowania. 

(stanowią załączniki)

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa przedstawił projekt uchwały w sprawie stwier-
dzenia wyboru ławników. 

(stanowi załącznik)

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że jest kworum i zaproponował prze-
głosowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia wyboru ławników.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
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8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

21 „za”,  „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa   stwierdził, że Rada Miejska podjęła uchwałę
jednogłośnie:

Uchwałę Nr XVII/132/2019

Ad. 5
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XII/82/2015 Rady Miejskiej
w Łowiczu  z  dnia  27  sierpnia  2015 r.  w sprawie  powołania  Młodzieżowej  Rady Miejskiej
w Łowiczu – przedstawił Radny Jakub Wolski.

(stanowi załącznik)

Radny Jakub Wolski zapytał czy Radca prawny zaopiniował uchwałę. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa poinformował, że Radca prawny nie zaopinio-
wał uchwały.
Radny Jakub Wolski zapytał, dlaczego Radca prawny nie zaopiniował uchwałę. 
Burmistrz Miasta Krzysztof Kaliński poinformował, że Radczyni prawna odmówiła wydania opi-
nii w sprawie tego projektu uchwały, gdyż potrzebne jest więcej czasu niż przerwa w Sesji Rady
Miejskiej. 
Pani Maria Więckowska Sekretarz Miasta poinformowała, że brak opinii radcy prawnego nie
dyskwalifikuje tego projektu uchwały. W obecnym Statucie Miasta nie ma obowiązku zaopiniowa-
nia projektu uchwały pod względem formalno-prawnym i zasad legislacji przez Radcę prawnego. 
Radny Jakub Wolski złożył wniosek o przerwanie sesji, tak aby Radca prawny mógł wydać opinię
w sprawie wszystkich złożonych przez Radnych projektów uchwał. 
Przewodniczący  Rady Miejskiej  Henryk Zasępa poinformował,  że  Sesja  Rady Miejskiej  nie
może być przerwana, gdyż Analiza oświadczeń majątkowych musi być przedstawiona Radzie do
końca października bieżącego roku. 
Radny Jakub Wolski złożył  wniosek o zmianę porządku obrad polegającą na rozpatrzeniu ko-
niecznych punktów i projektów uchwał,  następnie przerwanie Sesji Rady Miejskiej. 
Wiceprzewodniczący  Rady  Krzysztof  Olko poinformował,  że  nie  otrzymał  projektu  uchwały
w sprawie zmiany Uchwały Nr XII/82/2015 Rady Miejskiej w Łowiczu z dnia 27 sierpnia 2015 r.
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w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Miejskiej  w Łowiczu.  Trudno byłoby mu zagłosować
nad projektem, z którym nie mógł się zapoznać. 
Radny Michał Trzoska zapytał czemu kopia uchwały nie została przekazana wszystkim Radnym
skoro przerwa została ogłoszona po to, żeby te kopie wykonać.
Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa poinformował, że kopia uchwały została wyko-
nana, ale nie wie czemu nie została przekazana Radnym. Poinformował, że dopiero po zakończeniu
sesji uchwala o wyborze ławników może być wysłana. 
Radny Robert Wójcik poprosił o podanie ustawy prawnej. Stwierdził, że zakończenie sesji nie ma
nic do podpisania przez Przewodniczącego Rady podjętych uchwał.

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa ogłosił przerwę. 
Przerwa trwała od godziny 17:35 do godziny 17:36.

Po przerwie 

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa poinformował, że podjęte uchwały mogą zostać
przesłane do nadzoru wojewody pomimo nie zakończenia sesji. Przypomniał, że dziś musi zostać
przedstawiona analiza oświadczeń majątkowych.
Radny Robert Wójcik złożył wniosek o zmianę porządku obrad polegającą na przedstawieniu ana-
lizy oświadczeń majątkowych w tym punkcie obrad, a następnie przerwanie obrad sesji Rady Miej-
skiej. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa poinformował, że dziś również powinny zostać
podjęte uchwały w sprawie zmian budżetu na 2019 oraz w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy
Finansowej Gminy Miasto Łowicz na lata 2019-2032.

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa ogłosił przerwę. 
Przerwa trwała od godziny 17:36 do godziny 17:38.

Po przerwie 

Radny Robert Wójcik zwrócił się z prośbą do Burmistrza Miasta o zaopiniowanie przez radców
prawnych projektów uchwał zgłoszonych przez Klub Radnych Łowickie.pl.
Radny Krzysztof Janicki zgłosił wniosek o nie przerywanie sesji i rozpatrzenie wszystkich projek-
tów uchwał.
Burmistrz Miasta Łowicza Krzysztof Kaliński poinformował, że radca prawny będzie dopiero
we wtorek w Urzędzie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa zaproponował zmianę porządku obrad polegają-
cą na  skierowaniu projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XII/82/2015 Rady Miejskiej
w Łowiczu z dnia 27 sierpnia 2015 r. w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Miejskiej w Łowi-
czu do zaopiniowania przez radców prawnych i procedowaniu jej na następnym posiedzeniu Rady
Miejskiej  oraz na przesunięciu do punktu 5 ”Rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Łowicz na  lata 2019-2032 wraz z autopoprawką”
do pkt 6 „Rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmian budżetu na 2019 wraz z autopoprawką”
do pkt 7 „Analizy oświadczeń majątkowych Radnych Rady Miejskiej w Łowiczu, Burmistrza Mia-
sta, Dyrektorów jednostek i pracowników Urzędu Miejskiego za 2018 rok”
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21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa stwierdził,  że  porządek  został  zmieniony
jednogłośnie.

Radny Jakub Wolski  złożył wniosek o rozpatrzeniu koniecznych uchwał i następnie przerwanie
sesji do czasu wydania opinii radców prawnych – do czwartku godz. 16.00.
Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa zaproponował  głosowanie  wniosku
o rozpatrzeniu koniecznych uchwał i następnie przerwanie sesji do czasu wydania opinii radców
prawnych – do dnia 7 listopada 2019 roku (czwartek) godz. 16.00.

12 „za”, 8 „przeciw”, 1 „wstrzymujący”

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa stwierdził,  że  po  przegłosowaniu  wniosku
Radnego Jakuba Wolskiego wniosek Radnego Krzysztofa Janickiego stał się bezzasadny. 
Radny  Robert  Wójcik zwrócił  się  z  prośbą  o  wyznaczenie  Radcy  Prawnego,  który  będzie
obsługiwał Radnych. 

Ad. 5
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Miasto Łowicz na lata 2019-2032 z autopoprawką – Pan Arkadiusz Podsędek Skarbnik Urzędu
Miasta.

(stanowi załącznik)

W dyskusji nad projektem uchwały wzięli udział: Radny Robert Wójcik, Burmistrz Miasta Ło-
wicza Krzysztof Kaliński, Pan Arkadiusz Podsędek Skarbnik Miasta.

Opinię Komisji Budżetu i Finansów przedstawi Przewodnicząca Komisji Radna Zofia Wielemborek.
 (stanowi załącznik)

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że jest kworum i zaproponował prze-
głosowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto
Łowicz na lata 2019-2032 wraz z autopoprawką.

1. Radny Lech Aniszewski „wstrzymał się” od głosu.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik „wstrzymał się” od głosu.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski nie brał udziału w głosowaniu.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk „wstrzymał się” od głosu.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Pięta Paweł „wstrzymał się” od głosu.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
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14. Radny Michał Terenowicz „wstrzymał się” od głosu.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski „wstrzymał się” od głosu.
18. Radny Jakub Wolski „wstrzymał się” od głosu.
19. Radny Robert Wójcik „wstrzymał się” od głosu.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek „wstrzymał się” od głosu.

11 „za”, 0 „przeciw”, 9 „wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa   stwierdził, że Rada Miejska podjęła uchwałę
większością głosów:

Uchwałę Nr XVII/133/2019

Ad. 6
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 2019 rok wraz
z autopoprawką – przedstawił Pan Arkadiusz Podsędek Skarbnik Urzędu Miasta.

(stanowi załącznik)

Radny Robert Wójcik złożył wniosek do projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Ło-
wicza na 2019 rok o przeznaczenie kwoty 24 532,00 zł, która ma zwiększyć rezerwę ogólną (roz-
dział  75818  -  rezerwy  ogólne  i  celowe)  oraz  kwoty  21 798,10  (będącej  w  rezerwie)  –  razem
47430,10 na nowe zadanie inwestycyjne pod nazwą zakup oczyszczaczy powietrza do przedszkoli. 
Burmistrz Miasta Łowicza Krzysztof Kaliński poinformował, że oczyszczacze powietrza zostały
zakupione do Przedszkola na ul. Ułańskiej. Został również złożony wniosek do budżetu obywatel-
skiego ogólnomiejskiego w sprawie zakupu oczyszczaczy powietrza we wszystkich przedszkolach i
szkołach miejskich. W związku z tym uważa, że powinno się poczekać z zakupem tych oczyszcza-
czy. Będą one stopniowo zakupywane do przedszkoli. 
Pan Arkadiusz Podsędek poinformował, że jeśli jeden oczyszczacz powietrza kosztuje 800 zł to
nie są to wydatki majątkowe. Koszt musi być 10 000 zł, żeby był to wydatek majątkowy. Może to
być zakup bieżący pokryty jako materiały i wyposażenie. 
Radny Robert Wójcik stwierdził, że oczyszczacze powietrza powinny być już zakupiono. Zdrowie
naszych dzieci powinno być najważniejsze. Skorygował swój wniosek o przeznaczenie nie na nowe
zadanie inwestycyjne tylko na zakup wyposażenia i materiałów. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa zwrócił wniosek Radnemu Robertowi Wójciko-
wi i poprosił o złożenie poprawionego wniosku.

W dyskusji nad projektem uchwały wzięli udział: Radny Robert Wójcik, Radna Zofia Wielem-
borek, Radna Zofia Kroc, Radny Michał Trzoska, Radny Leszek Plichta, Burmistrz Miasta Łowicz
Krzysztof Kaliński, Pani Maria Więckowska Sekretarz Miasta.  

Radny Robert Wójcik zapytał, które inwestycje nie zostaną wykonane w tym roku. 
Burmistrz Miasta Łowicz Krzysztof Kaliński poinformował, że odpowiedzi udzieli na piśmie. 
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W dalszej dyskusji nad projektem uchwały wzięli udział: Radny Krzysztof Janicki, Radny Grze-
gorz Durka, Radna Zofia Kroc, Radny Lech Aniszewski, Pan Michał Zalewski Naczelnik Wydziału
Sportu, Kultury i Turystyki, Burmistrz Miasta Łowicza Krzysztof Kaliński.

Radny Krzysztof Janicki poprosił o 5 minut przerwy. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa ogłosił przerwę. 
Przerwa trwała od godziny 18:05 do godziny 18:20.

Po przerwie 

Radny Robert Wójcik złożył poprawiony wniosek do projektu uchwały w sprawie zmian budżetu
miasta Łowicza na 2019 rok o przeznaczenie kwoty 24 532,00 zł,  która ma zwiększyć  rezerwę
ogólną (rozdział 75818 - rezerwy ogólne i celowe) na zakup oczyszczaczy powietrza do przedszkoli
(rozdział 80104 - Przedszkola § 4210 - zakup materiałów i wyposażenia).

Radny Krzysztof Janicki  złożył wniosek do projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta
Łowicza na 2019 rok o zdjęcie 50 000,00 zł z dotacji na koszykówkę i przeniesienie tej kwoty do
rezerwy ogólnej.

Opinię Komisji Budżetu i Finansów przedstawi Przewodnicząca Komisji Radna Zofia Wielemborek.
 (stanowi załącznik)

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa zaproponował głosowanie wniosku do projektu
uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Łowicza na 2019 rok o przeznaczenie kwoty 24 532,00
zł,  która  ma  zwiększyć  rezerwę  ogólną  (rozdział  75818 -  rezerwy ogólne  i  celowe)  na  zakup
oczyszczaczy powietrza do przedszkoli (rozdział 80104 - Przedszkola § 4210 - zakup materiałów
i wyposażenia).

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek „wstrzymała się” od głosu.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
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19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

19 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący”

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa poinformował, że wniosek został przyjęty więk-
szością głosów. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa zaproponował głosowanie wniosku do projektu
uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Łowicza na 2019 rok o zdjęcie 50 000,00 zł z dotacji na
koszykówkę i przeniesienie tej kwoty od rezerwy ogólnej.

1. Radny Lech Aniszewski „wstrzymał się” od głosu.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „przeciw”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „przeciw”.
11. Radny Pięta Paweł głosował „przeciw”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz „wstrzymał się” od głosu.
15. Radny Michał Trzoska „wstrzymał się” od głosu.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „przeciw”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

13 „za”, 4 „przeciw”, 3 „wstrzymujące”

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa poinformował, że wniosek został przyjęty więk-
szością głosów. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że jest kworum i zaproponował prze-
głosowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 2019 rok wraz z autopo-
prawką i podjętymi wnioskami.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
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3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska „wstrzymał się” od głosu.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

19 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący”
Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa  stwierdził,  że Rada Miejska podjęła uchwałę
większością głosów:

Uchwałę Nr XVII/134/2019

Ad. 7
Analizę  oświadczeń  majątkowych  Radnych  Rady  Miejskiej  w  Łowiczu  -  przedstawił
Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa.

(stanowi załącznik)

Analizę oświadczeń majątkowych Burmistrza Miasta, Dyrektorów jednostek i pracowników
Urzędu Miejskiego za 2018 rok – przedstawił Burmistrz Miasta Łowicza Krzysztof Kaliński.

(stanowi załącznik)

Radny Michał Trzoska zgłosił wniosek o przerwanie sesji i kontynuowanie jej w dniu 7 listopada
2019 roku o godzinie 16.00.
Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa zapytał, czy są jeszcze uchwały, które powinny
być podjęte w dniu 30 października 2019 roku.
Pani Katarzyna Marczak Inspektor Biura Rady Miejskiej poinformowała,  że ze względu na
zachowanie  terminów  powinna  zostać  podjęta  uchwala  w  sprawie  rozpatrzenia  petycji
mieszkańców Łowicza.
Radny Robert Wójcik  zgłosił wniosek o zmianę porządku obrad polegającą na przesunięciu do
punktu 8 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji mieszkańców Łowicza.
Radny Jakub Wolski zapytał,  czy do dnia 7 listopada 2019 roku zostanie przygotowana opinia
prawna dotycząca złożonych przez Radnych w dniu 30 października 2019 roku projektów uchwał.
Burmistrz Miasta Łowicza Krzysztof Kaliński poinformował,  że do dnia 7 listopada zostanie
przygotowana opinia dotycząca projektów uchwał. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa zaproponował głosowanie wniosku o zmianę
porządku obrad polegającą na przesunięciu do punktu 8 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie
rozpatrzenia petycji mieszkańców Łowicza.

20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa stwierdził,  że  porządek  został  zmieniony
jednogłośnie.

Radny Michał  Trzoska  zgłosił  wniosek o  przerwanie  sesji  po  punkcie  8  i  kontynuowanie  jej
w czwartek w dniu 7 listopada o godzinie 16.00.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa zaproponował  głosowanie  wniosku
o przerwanie sesji  po punkcie 8 i  kontynuowanie jej  w czwartek w dniu 7 listopada o godzinie
16.00.

17 „za”, 3 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa stwierdził,  że  wniosek  został  przyjęty
większością głosów.
Ad. 8
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  petycji  mieszkańców  Łowicza  –
przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa. 

(stanowi załącznik)

Radni nie zgłosili pytań, uwag.

Opinię Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – przedstawił Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków
i Petycji Józef Szczepanik. 

(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa stwierdził,  że  jest  kworum i  zaproponował
przegłosowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji mieszkańców Łowicza.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
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14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny).
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

19 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa  stwierdził,  że  Rada  Miejska  podjęła
jednogłośnie:

Uchwałę Nr XVII/135/2019

Przewodniczący  Rady Miejskiej  Henryk Zasępa  przerwał  Sesję  Rady Miejskiej  w Łowiczu.
Sesja będzie kontynuowana w dniu 7 listopada 2019  roku o godz. 16.00:

Przerwa w obradach Sesji do dnia 7 listopada 2019 roku. 
Kontynuacja Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu w dniu 7 listopada 2019 roku.

Obecni na Sesji:
1. Radny Lech Aniszewski 
2. Radny Marek Boroski 
3. Radny Grzegorz Durka 
4. Radny Dariusz Dzik 
5. Radna Wiesława Gębura 
6. Radny Krzysztof Igielski 
7. Radny Krzysztof Janicki 
8. Radny Łukasz Jażdżyk 
9. Radna Zofia Kroc 
10. Radny Krzysztof Olko 
11. Radny Pięta Paweł 
12. Radny Leszek Plichta 
13. Radny Józef Szczepanik 
14. Radny Michał Terenowicz 
15. Radny Michał Trzoska 
16. Radna Zofia Wielemborek 
17. Radny Jacek Wiśniewski 
18. Radny Jakub Wolski 
19. Radny Robert Wójcik 
20. Radny Henryk Zasępa 
21. Radny Tadeusz Żaczek 

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa poinformował, że wpłynęło pismo Burmistrza
Miasta Łowicza z prośbą o wprowadzenie do porządku obrad  uchwały w sprawie zmian budżetu
Miasta Łowicza na 2019 rok.
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(stanowi załącznik)

Radny Robert Wójcik stwierdził, że na tej Sesji w dniu 30 października 2019 roku została podjęta
uchwała w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 2019 rok. Zapytał, czy można drugi razy
zgłosić tą samą uchwałę na tej  samej  sesji.  Zgłoszony projekt jest wycinkiem uchwały podjętej
w dniu 30 października 2019 roku. 
Pani  Jolanta  Służalska-Mrożewska  Radca  prawny poinformowała,  że  uchwałom  podjętym
w dniu 30 października 2019 został nadany już obieg prawny i faktyczny. Jest to nowa uchwała, nie
tożsama z uchwałą już podjętą.

W dyskusji wzięła udział również: Radna Wiesława Gębura.
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa zaproponował głosowanie zmiany porządku ob-
rad polegającej na wprowadzeniu do porządku obrad projektu uchwały  w sprawie zmian budżetu
Miasta Łowicza na 2019 rok. 

1. Radny Lech Aniszewski „wstrzymał się” od głosu.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik „wstrzymał się” od głosu.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski „wstrzymał się” od głosu.
7. Radny Krzysztof Janicki „wstrzymał się” od głosu.
8. Radny Łukasz Jażdżyk „wstrzymał się” od głosu.
9. Radna Zofia Kroc „wstrzymała się” od głosu.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Pięta Paweł „wstrzymał się” od głosu.
12. Radny Leszek Plichta „wstrzymał się” od głosu..
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz „wstrzymał się” od głosu.
15. Radny Michał Trzoska „wstrzymał się” od głosu.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski „wstrzymał się” od głosu.
18. Radny Jakub Wolski „wstrzymał się” od głosu.
19. Radny Robert Wójcik „wstrzymał się” od głosu.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „przeciw”.

7 „za”, 1 „przeciw”, 13 „wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa poinformował, że projektu uchwały nie został
wprowadzony do porządku obrad sesji bezwzględną większością głosów. 

Ad. 9 
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Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XII/82/2015 Rady Miejskiej
w Łowiczu  z  dnia  27  sierpnia  2015 r.  w sprawie  powołania  Młodzieżowej  Rady Miejskiej
w Łowiczu – przedstawił Radny Jakub Wolski. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa poinformował, że wpłynęła petycja w sprawie
niedokonywania zmian w statucie Młodzieżowej Rady Miejskiej w Łowiczu.

(stanowi załącznik)

Radna Zofia Wielemborek zapytała, czy projekt uchwały powinien zawierać uzasadnienie.
Pani Jolanta Służalska-Mrożewska Radca prawny poinformowała, że w zasadzie każda uchwała
powinna mieć uzasadnienie prawne i faktyczne. Brak uzasadnienia nie jest wada prawna projektu
uchwały. 

W dyskusji nad projektem uchwały wzięli udział również:  Radna Zofia Wielemborek, Wice-
przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Olko, Pani Jolanta Służalska-Mrożewska Radca Prawny,
Pan Krystian Cipiński Naczelnik Wydziału Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi, Aktyw-
ności Obywatelskiej i Przedsiębiorczości, Pan Szymon Szaleniec.

Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Olko zgłosił wniosek o zdjęcie z porządku obrad projektu
uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XII/82/2015 Rady Miejskiej w Łowiczu z dnia 27 sierpnia
2015 r.  w sprawie powołania Młodzieżowej  Rady Miejskiej  w Łowiczu i  skierowanie  projektu
uchwały na obrady Komisji. 
Radny Jakub Wolski poprosił o 5 minut przerwy.

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa ogłosił przerwę. 
Przerwa trwała od godziny 16:36 do godziny 16:43.

Po przerwie 

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa zaproponował głosowanie zmiany porządku ob-
rad  polegającej  na  zdjęciu  z  porządku obrad  projektu  uchwały w sprawie  zmiany Uchwały Nr
XII/82/2015 Rady Miejskiej w Łowiczu z dnia 27 sierpnia 2015 r. w sprawie powołania Młodzieżo-
wej Rady Miejskiej w Łowiczu i skierowanie projektu uchwały na obrady Komisji. 

1. Radny Lech Aniszewski „wstrzymał się” od głosu.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka „wstrzymał się” od głosu.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „przeciw”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski „wstrzymał się” od głosu.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk „wstrzymał się” od głosu.
9. Radna Zofia Kroc „wstrzymała się” od głosu.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Pięta Paweł „wstrzymał się” od głosu.
12. Radny Leszek Plichta „wstrzymał się” od głosu..
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13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz „wstrzymał się” od głosu.
15. Radny Michał Trzoska głosował „przeciw”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „przeciw”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „przeciw”.
19. Radny Robert Wójcik „wstrzymał się” od głosu.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek „wstrzymał się” od głosu.

7 „za”, 4 „przeciw”, 10 „wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa poinformował, że porządek nie został zmienio-
ny bezwzględną większością głosów. 

W  dalszej  dyskusji  nad  projektem  uchwały  wzięli  udział:  Radny  Michał  Trzoska,
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Olko, Radny Jakub Wolski, Radny Robert Wójcik,
Radna Zofia Wielemborek, Radny Jacek Wiśniewski, Pan Krystian Cipiński Naczelnik Wydziału
Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi, Aktywności Obywatelskiej i Przedsiębiorczości.

Przewodniczący  Rady Miejskiej  Henryk Zasępa  zaproponował  głosowanie  projektu  uchwały
w sprawie zmiany Uchwały Nr XII/82/2015 Rady Miejskiej w Łowiczu z dnia 27 sierpnia 2015 r.
w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Miejskiej w Łowiczu. 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „przeciw”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „przeciw”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „przeciw”. 
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc „wstrzymała się” od głosu.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „przeciw”.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosowała „za”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „przeciw”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „przeciw”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „przeciw”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.
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13 „za”, 7 „przeciw”, 1 „wstrzymujący”

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że Rada Miejska podjęła większością
głosów:

Uchwałę Nr XVII/136/2019

Ad. 10 
Projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  rezygnacji  Radnego  Krzysztofa  Olko  z  funkcji
Wiceprzewodniczącego  Rady  Miejskiej  w  Łowiczu –  przedstawił  Przewodniczący  Rady
Miejskiej Henryk Zasępa. 

(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady Miejskiej  Henryk Zasępa  zaproponował  głosowanie  projektu  uchwały
w sprawie przyjęcia rezygnacji Radnego Krzysztofa Olko z funkcji Wiceprzewodniczącego Rady
Miejskiej w Łowiczu. 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „przeciw”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „przeciw”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosowała „za”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „przeciw”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „przeciw”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „przeciw”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

16 „za”, 5 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że Rada Miejska podjęła większością
głosów:

Uchwałę Nr XVII/137/2019

Radny Robert Wójcik zgłosił wniosek o zdjęcie z porządku obrad uchwały w sprawie odwołania
Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Łowiczu.
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Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa  zaproponował głosowanie  wniosku o zdjęcie
z porządku obrad uchwały w sprawie odwołania Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Łowi-
czu. 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”.
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa poinformował, że porządek obrad został zmie-
niony jednogłośnie. 

Ad. 11
Projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia  liczby  Wiceprzewodniczącego  Rady  Miejskiej
w Łowiczu – przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej w Łowiczu. 

(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady Miejskiej  Henryk Zasępa  zaproponował  głosowanie  projektu  uchwały
w sprawie ustalenia liczby Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Łowiczu. 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
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7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko „wstrzymał się” od głosu.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik „wstrzymał się” od głosu.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek „wstrzymała się” od głosu.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

18 „za”, 0 „przeciw”, 3 „wstrzymujące”

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że Rada Miejska podjęła większością
głosów:

Uchwałę Nr XVII/138/2019

Radny Robert Wójcik poinformował, że zgłosili inny projekt uchwały, gdzie w § 1 jest napisane
„Rada Miejska w Łowiczu ustala liczbę Wiceprzewodniczących na trzy”. Jest to właściwe to samo
tylko inaczej zredagowane.
Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa poinformował,  że  w  odczytanym  projekcie
uchwały jest napisane, że Rada Miejska dokona wyboru dwóch Wiceprzewodniczących. Wpisane
jest, że dwóch gdyż jeden już jest wybrany. 
Radny Robert Wójcik poinformował, że niech tak zostanie. 

Radny  Robert  Wójcik poprosił  o  skonsultowanie  przegłosowanej  uchwały  w  sprawie  liczby
Wiceprzewodniczących z radcą prawnym. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa ogłosił przerwę. 
Przerwa trwała od godziny 17:37 do godziny 17:48.

Po przerwie 

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa  poinformował, że będzie reasumpcja uchwały
w sprawie ustalenia  liczby Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej  w Łowiczu.  Odczytał  projekt
uchwały,  w  którym  §  1  jest  napisane  „Rada  Miejska  w  Łowiczu  ustala  liczbę
Wiceprzewodniczących na trzy”. Uznał iż jest to ponowne poddanie pod głosowanie podjętej już
uchwały z jednoczesnym unieważnieniem jej w brzmieniu poprzednim.

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa  zaproponował ponowne głosowanie projektu
uchwały w sprawie ustalenia liczby Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Łowiczu. 
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1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko „wstrzymał się” od głosu.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek „wstrzymała się” od głosu.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

19 „za”, 0 „przeciw”, 2 „wstrzymujące”

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że Rada Miejska podjęła większością
głosów:

Uchwałę Nr XVII/138/2019

Ad. 12
Przewodniczący  Rady  Henryk  Zasępa poprosił  o  zgłaszanie  kandydatów  na
Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Łowiczu. 

Radny Jakub Wolski zaproponował kandydaturę Radnego Michała Trzoski. 
Radny Michał Trzoska wyraził zgodę.
Radny Robert Wójcik zaproponowała kandydaturę Radnego Tadeusza Żaczka.
Radny Tadeusz Żaczek wyraził zgodę.
Radna Zofia Gębura zaproponowała kandydaturę Radnej Zofii Kroc.
Radna Zofia Kroc nie wyraziła zgody.
Radna Zofia Wielemborek zaproponowała kandydaturę Grzegorza Durki.
Radny Grzegorz Durka nie wyraził zgody. 

Przewodniczący  Rady  Henryk  Zasępa  zaproponował  przegłosowanie  zamknięcia  listy
kandydatów na Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Łowiczu.

21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”
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Przewodniczący Rady Henryk Zasępa stwierdził, że lista kandydatów na Wiceprzewodniczącego
Rady Miejskiej w Łowiczu została zamknięta jednogłośnie. 

Przewodniczący Rady Henryk Zasępa poprosił o zgłaszanie kandydatów do komisji skrutacyjnej.
Radna Zofia Wielemborek zgłosiła kandydaturę Radną Wiesławę Gęburę.
Radna Wiesława Gębura wyraziła zgodę. 
Radny Robert Wójcik zaproponował Radnego Pawła Piętę.
Radny Paweł Pięta wyraził zgodę.
Radna Zofia Kroc zgłosiła kandydaturę Radnego Krzysztofa Igielskiego.
Radny Jakub Wolski wyraził zgodę.
Przewodniczący  Rady  Henryk  Zasępa zaproponował  przegłosowanie  zamknięcia  listy
kandydatów do komisji skrutacyjnej.

21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący  Rady  Henryk  Zasępa stwierdził,  że  lista  kandydatów  komisji  skrutacyjnej
została zamknięta jednogłośnie.
 
Przewodniczący  Rady  Henryk  Zasępa  zaproponował  przegłosowanie  składu  komisji
skrutacyjnej.

21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący  Rady  Henryk Zasępa stwierdził,  że  Komisja  skrutacyjna  w składzie:  Radna
Wiesława Gębura, Radny Paweł Pięta, Radny Krzysztof Igielski została powołana jednogłośnie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa ogłosił przerwę. 
Przerwa trwała od godziny 17:55 do godziny 18:20.

Po przerwie 

Przewodniczący  Komisji  Skrutacyjnej  Radny Krzysztof  Igielski przedstawił  zasady  wyboru
Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Łowiczu. Poinformował, że odbędą się dwa głosowania
na  Wiceprzewodniczących.  Pierwsze  głosowanie  na kandydata  na  Wiceprzewodniczącego Rady
Miejskiej Michała Trzoskę, drugie głosowanie na Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Tadeusza
Żaczka.

Radni otrzymali karty do głosowania według listy obecności.
Radni dokonali aktu głosowania, a następnie karty do głosowania zgodnie z listą obecności zostały
zebrane do urny.

Komisja Skrutacyjna dokonała przeliczenia głosów na Sali obrad.

Przewodniczący  Komisji  Skrutacyjnej  Radny  Krzysztof  Igielski odczytał  Protokół  Komisji
Skrutacyjnej  z  obliczenia  głosów oddanych  w głosowaniu z  wyboru  na Wiceprzewodniczących
Rady Miejskiej w Łowiczu, który wraz z kartami do głosowania stanowi załącznik do protokołu.
Stwierdził,  że  Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Łowiczu  został  wybrany  Radny  Michał
Trzoska, któremu złożono gratulacje.
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Radni pogratulowali wyboru oklaskami.

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa  zaproponował ponowne głosowanie projektu
uchwały w sprawie stwierdzenia wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Łowiczu. 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujące”

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa  stwierdził,  że  Rada  Miejska  podjęła
jednogłośnie:

Uchwałę Nr XVII/139/2019

Ad. 13
Przewodniczący  Komisji  Skrutacyjnej  Radny Krzysztof  Igielski poinformował,  że  teraz
odbędzie się drugie głosowanie na Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Tadeusza Żaczka.

Radni otrzymali karty do głosowania według listy obecności.
Radni dokonali aktu głosowania, a następnie karty do głosowania zgodnie z listą obecności zostały
zebrane do urny.

Komisja Skrutacyjna dokonała przeliczenia głosów na Sali obrad.

Przewodniczący  Komisji  Skrutacyjnej  Radny  Krzysztof  Igielski odczytał  Protokół  Komisji
Skrutacyjnej  z  obliczenia  głosów oddanych  w głosowaniu z  wyboru  na Wiceprzewodniczącego
Rady Miejskiej w Łowiczu, który wraz z kartami do głosowania stanowi załącznik do protokołu.
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Stwierdził, że Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Łowiczu został wybrany Radny Tadeusz Ża-
czek, któremu złożono gratulacje.
Radni pogratulowali wyboru oklaskami.

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa  zaproponował ponowne głosowanie projektu
uchwały w sprawie stwierdzenia wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Łowiczu. 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujące”

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa  stwierdził,  że  Rada  Miejska  podjęła
jednogłośnie:

Uchwałę Nr XVII/140/2019

Radny Jakub Wolski zgłosił wniosek o 45 minutowa przerwę. 

Przewodniczący  Rady  Henryk  Zasępa  zaproponował  głosowanie  wniosek  o  45  minutową
przerwę.

9 „za”, 9 „przeciw”, 2 „wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Henryk Zasępa stwierdził, że wniosek nie został podjęty.

Radny Jakub Wolski zgłosił wniosek o 30 minutowa przerwę. 
Radna Zofia Kroc poparła wniosek Radnego Jakuba Wolskiego.
Radna Zofia Wielemborek zgłosiła wniosek o 15 minutowa przerwę.
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Radna Wiesława Gębura poparła wniosek Radnej Zofii Wielemborek.
Radny Grzegorz Durka poprosił o reasumpcję głosowania, gdyż głosy zostały źle policzone.

Przewodniczący  Rady  Henryk  Zasępa  zaproponował  ponowne  głosowanie  wniosku
o 45 minutową przerwę.

11 „za”, 9 „przeciw”, 1 „wstrzymujący”

Przewodniczący Rady Henryk Zasępa stwierdził, że wniosek został przyjety większością głosów.

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa ogłosił przerwę. 
Przerwa trwała od godziny 18:45 do godziny 19:30.

Po przerwie 

Ad. 14
Projekt  uchwały  w  sprawie  wymagań,  jakie  powinien  spełniać  projekt  budżetu
obywatelskiego miasta Łowicza – przedstawił Radny Lecha Aniszewski.

(stanowi załącznik)

W dyskusji  nad  projektem uchwały  wzięli  udział:  Radna  Zofia  Wielemborek,  Radny  Lech
Aniszewski, Radna Wiesława Gębura, Radny Jakub Wolski, Radny Robert Wójcik, Radny Jacek
Wiśniewski, Radny Michał Terenowicz. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa zaproponował zamknięcie dyskusji.

21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujący”
Dyskusja została zamknięta jednogłośnie.

Przewodniczący  Rady Miejskiej  Henryk Zasępa  zaproponował  głosowanie  projektu  uchwały
w sprawie wymagań, jakie powinien spełniać projekt budżetu obywatelskiego miasta Łowicza. 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „przeciw”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „przeciw”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „przeciw”. 
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „przeciw”.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosowała „przeciw”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „przeciw”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „przeciw”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
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18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa „wstrzymał się” od głosu.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

13 „za”, 7 „przeciw”, 1 „wstrzymujący”

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że Rada Miejska podjęła większością
głosów:

Uchwałę Nr XVII/141/2019

Ad.15
Projekt  uchwały  w  sprawie  likwidacji  Strefy  Płatnego  Parkowania  –  przedstawił
Wiceprzewodniczący Rady Tadeusz Żaczek. 

(stanowi załącznik)

W  dyskusji  nad  projektem  uchwały  wzięli  udział: Radny  Krzysztof  Janicki,  Radna  Zofia
Wielemborek, Radny Krzysztof Olko, Radna Wiesława Gębura, Wiceprzewodniczący Rady Marek
Boroski,  Radny  Robert  Wójcik,  Radny  Józef  Szczepanik,  Wiceprzewodniczący  Rady  Tadeusz
Żaczek, Burmistrz Miasta Łowicza Krzysztof Kaliński.

Przewodniczący  Rady Miejskiej  Henryk Zasępa  zaproponował  głosowanie  projektu  uchwały
w sprawie likwidacji Strefy Płatnego Parkowania. 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „przeciw”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „przeciw”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „przeciw”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „przeciw”. 
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc wstrzymała się od „głosu”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „przeciw”.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosowała „przeciw”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „przeciw”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „przeciw”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „przeciw”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.
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11 „za”, 9 „przeciw”, 1 „wstrzymujący”

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że Rada Miejska podjęła większością
głosów:

Uchwałę Nr XVII/142/2019

Ad. 16
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru radnych do Komisji powoływanej przez
Burmistrza Miasta Łowicza do rozpatrzenia wniosków o przyznanie stypendiów sportowych,
wniosków o przyznanie nagród i wyróżnień zawodnikom i trenerom za osiągniecie wysokich
wyników sportowych we współzawodnictwie międzynarodowym i krajowym w 2019 roku–
przedstawił Michał Zalewski Naczelnik Wydziału Kultury, Sportu i Turystyki.

(stanowi załącznik)

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa poprosił o zgłaszanie radnych do komisji. 
Radny Michał Trzoska zgłosił kandydaturę Radnego Łukasza Jażdżyka.
Radny Łukasz Jażdżyk wyraził zgodę.
Radny Robert Wójcik zgłosił kandydaturę Radnego Pawła Pięty.
Radny Paweł Pięta wyraził zgodę.

Przewodniczący  Rady  Henryk  Zasępa zaproponował  przegłosowanie  zamknięcia  listy
kandydatów.

21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że jest kworum i zaproponował prze-
głosowanie projektu uchwały w sprawie  wyboru radnych do Komisji powoływanej przez Burmi-
strza Miasta Łowicza do rozpatrzenia wniosków o przyznanie stypendiów sportowych, wniosków o
przyznanie nagród i wyróżnień zawodnikom i trenerom za osiągniecie wysokich wyników sporto-
wych we współzawodnictwie międzynarodowym i krajowym w 2019 roku z wyborem do Komisji
Radnych: Radnego Łukasza Jażdżyka, Radnego Pawła Pięty.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura „wstrzymała się” od głosu.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko „wstrzymał się” od głosu.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
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16. Radna Zofia Wielemborek „wstrzymała się” od głosu.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

18 „za”, 0 „przeciw”, 3 „wstrzymujące”

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa   stwierdził,  że  Rada  Miejska  podjęła
większością głosów:

Uchwałę Nr XVII/143/2019

Ad. 17
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  wyboru  radnych  do  Komisji  Stypendialnej
powoływanej  przez  Burmistrza  Miasta  Łowicza  do  rozpatrzenia  wniosków  o  przyznanie
stypendiów osobom zajmującym się  twórczością  artystyczną –  przedstawił  Michał  Zalewski
Naczelnik Wydziału Kultury, Sportu i Turystyki.

(stanowi załącznik)

Radny Krzysztof Janicki zgłosił kandydatury Radnej Zofii Wielemborek, Radnej Zofii Kroc, Rad-
nej Wiesławy Gębury.
Radna Zofia Wielemborek wyraziła zgodę.
Radna Wiesława Gębura wyraziła zgodę.
Radan Zofia Kroc nie wyraziła zgody. Zgłosiła kandydaturę Radnego Krzysztofa Igielskiego.
Radny Krzysztof Igielski wyraził zgodę. 
Radny Lecha Aniszewski zgłosił kandydaturę Radnego Michała Terenowicza.
Radny Michał Terenowicz wyraził zgodę.

Przewodniczący  Rady  Henryk  Zasępa zaproponował  przegłosowanie  zamknięcia  listy
kandydatów.

21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że jest kworum i zaproponował prze-
głosowanie projektu uchwały  w sprawie wyboru radnych do Komisji Stypendialnej powoływanej
przez Burmistrza Miasta Łowicza do rozpatrzenia wniosków o przyznanie stypendiów osobom zaj-
mującym się twórczością artystyczną z wyborem do Komisji Radnych: Radnej Zofii Wielemborek,
Radnego Krzysztofa Igielskiego, Radnego Michała Terenowicza.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 
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8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosował „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa   stwierdził,  że  Rada  Miejska  podjęła
jednogłośnie:

Uchwałę Nr XVII/144/2019

Ad. 18
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Współpracy Miasta Łowicza
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami określonymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia
24 kwietnia 2003 r.  o  działalności  pożytku publicznego i  o  wolontariacie,  na rok 2020” –
przedstawił Michał Zalewski Naczelnik Wydziału Kultury, Sportu i Turystyki.

 (stanowi załącznik)

W dyskusji nad projektem uchwały wzięli udział: Radna Zofia Kroc, Radny Robert Wójcik, Pan
Michał Zalewski Naczelnik Wydziału Kultury, Sportu i Turystyki.

Opinię Komisji Społecznej – przedstawił Przewodniczący Komisji Paweł Pięta.
(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa stwierdził,  że  jest  kworum i  zaproponował
przegłosowanie  projektu  uchwały  w sprawie  przyjęcia  „Programu  Współpracy Miasta  Łowicza
z organizacjami  pozarządowymi  oraz  podmiotami  określonymi  w  art.  3  ust.  3  ustawy  z  dnia
24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na rok 2020”.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 
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8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosował „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa   stwierdził,  że  Rada  Miejska  podjęła
jednogłośnie:

Uchwałę Nr XVII/145/2019

Ad. 19
Rozpatrzenie  projektu uchwały  w sprawie  zmiany  uchwały  Nr  X/71/2019  Rady  Miejskiej
w Łowiczu z dnia 25 kwietnia 2019 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego miasta Łowicza, fragment obszaru urbanistycznego
Bratkowice, obszar położony w rejonie ulicy Tuszewskiej – przedstawiła Pani Anna Gajewska
Naczelnik Wydziału Gospodarki Gruntami, Planowania Przestrzennego i Rolnictwa.

 (stanowią załączniki)

W dyskusji nad projektem uchwały wzięli udział:  Radny Jakub Wolski, Pani Anna Gajewska
Naczelnik Wydziału Gospodarki Gruntami, Planowania Przestrzennego i Rolnictwa.

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił Przewodniczący Komisji  Tadeusz
Żaczek 

 (stanowi załącznik)

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że jest kworum i zaproponował prze-
głosowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr X/71/2019 Rady Miejskiej w Łowiczu
z dnia 25 kwietnia 2019 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospoda-
rowania przestrzennego miasta Łowicza, fragment obszaru urbanistycznego Bratkowice, obszar po-
łożony w rejonie ulicy Tuszewskiej.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
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5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosował „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa  stwierdził,  że  Rada  Miejska  podjęła
jednogłośnie:

Uchwałę Nr XVII/146/2019

Ad. 20
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  nabycie  do  zasobu
nieruchomości Gminy Miasta Łowicza udziału wynoszącego 2/48 części w prawie własności
zabudowanej nieruchomości położonej w Łowiczu obręb 0008 Śródmieście – przedstawiła Pani
Anna  Gajewska  Naczelnik  Wydziału  Gospodarki  Gruntami,  Planowania  Przestrzennego
i Rolnictwa.

(stanowi załącznik)

W dyskusji nad projektem uchwały wzięli udział:.

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił Przewodniczący Komisji  Tadeusz
Żaczek  

(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa stwierdził,  że  jest  kworum i  zaproponował
przegłosowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie do zasobu nieruchomości
Gminy  Miasta  Łowicza  udziału  wynoszącego  2/48  części  w  prawie  własności  zabudowanej
nieruchomości położonej w Łowiczu obręb 0008 Śródmieście.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
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4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosował „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa stwierdził,  że  Rada  Miejska  podjęła
jednogłośnie:

Uchwałę Nr XVII/147/2019

Ad. 21
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  przeznaczenia  do  sprzedaży  nieruchomości
gruntowych położonych w Łowiczu przy ulicy Grunwaldzkiej, obręb Korabka. – przedstawiła
Pani  Anna  Gajewska  Naczelnik  Wydziału  Gospodarki  Gruntami,  Planowania  Przestrzennego
i Rolnictwa.

(stanowi załącznik)

W dyskusji nad projektem uchwały wzięli udział:.

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił Przewodniczący Komisji  Tadeusz
Żaczek  

(stanowi załącznik)

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że jest kworum i zaproponował prze-
głosowanie  projektu uchwały w sprawie  przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowych
położonych w Łowiczu przy ulicy Grunwaldzkiej, obręb Korabka.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
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5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosował „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa  stwierdził,  że  Rada  Miejska  podjęła
jednogłośnie:

Uchwałę Nr XVII/148/2019

Ad. 22
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie prawa użytkowania
wieczystego nieruchomości  położonej  w Łowiczu obręb 0005 Kostka, stanowiącej własność
Skarbu Państwa wraz z prawem własności naniesień budowlanych – przedstawiła  Pani Anna
Gajewska Naczelnik Wydziału Gospodarki Gruntami, Planowania Przestrzennego i Rolnictwa.

(stanowi załącznik)

W dyskusji nad projektem uchwały wzięli udział:  Radny Robert Wójcik, Pani Anna Gajewska
Naczelnik Wydziału Gospodarki Gruntami,  Planowania Przestrzennego i Rolnictwa, Pan Michał
Zalewski Naczelnik Wydziału Kultury,  Sportu i Turystyki,  Burmistrz Miasta Łowicza Krzysztof
Kaliński.

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił Przewodniczący Komisji  Tadeusz
Żaczek  

(stanowi załącznik)

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że jest kworum i zaproponował prze-
głosowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie prawa użytkowania wieczy-
stego nieruchomości położonej w Łowiczu obręb 0005 Kostka, stanowiącej własność Skarbu Pań-
stwa wraz z prawem własności naniesień budowlanych.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
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2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosował „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa  stwierdził,  że  Rada  Miejska  podjęła
jednogłośnie:

Uchwałę Nr XVII/149/2019

Ad. 23
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  na  działalność  Burmistrza
Miasta Łowicza – przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa.

(stanowi załącznik)

Opinię Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – przedstawił Przewodniczący Komisji Józef Szczepanik
(stanowi załącznik)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa stwierdził,  że  jest  kworum i  zaproponował
przegłosowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Miasta
Łowicza.

1. Radny Lech Aniszewski wstrzymał się od „głosu”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.

49



7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”.
9. Radna Zofia Kroc wstrzymała się od „głosu”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Pięta Paweł głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”.
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska wstrzymał się od „głosu”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „przeciw”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „przeciw”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”.
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”.
21. Radny Tadeusz Żaczek wstrzymał się od „głosu”.

15 „za”, 2 „przeciw”, 4 „wstrzymujące”

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że Rada Miejska podjęła większością
głosów:

Uchwałę Nr XVII/150/2019

Ad. 24
Informację  Burmistrza  Miasta  o  działaniach  w okresie  między  Sesjami –  przedstawił  Pan
Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta.

(stanowi załącznik)

W dyskusji głos zabrali: Radna Zofia Kroc, Radny Robert Wójcik, Radny Lech Aniszewski i Pan
Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta . 
Wiceprzewodniczący  Rady  Michał  Trzoska zaproponował  że  do  zespołu  ds.  budowy żłobka
Miejskiego Radni sami zaproponują swoich kandydatów.
Radna Zofia Wielemborek zaproponowała do zespołu Radnego Krzysztofa Janickiego, Wiesławę
Gęburę i Łukasza Jażdżyka. Wszyscy kandydaci wyrazili zgodę .
Radny Robert Wójcik do zespołu zgłosił Radnego Lecha Aniszewskiego, który wyraził zgodę.
Radny Jakub Wolski zgłosił kandydaturę Radnego Jacka Wiśniewskiego, który wyraził zgodę.
Radna Wiesława Gębura zgłosiła kandydaturę Michała Trzoski, który nie wyraził zgody. 
Przewodniczący Rady Henryk Zasępa zaproponował głosowanie zamknięcia listy kandydatów. 

21 „za”, 0 „przeciw” 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Henryk Zasępa stwierdził, że w skład zespołu ds. budowy żłobka zostali
wskazani Radni, Krzysztof Janicki, Wiesława Gębura, Łukasz Jażdżyk, Lech Aniszewski, Jacek
Wiśniewski.
Przewodniczący Rady Henryk Zasępa poinformował że Rada Miejska przyjęła Informację Bur-
mistrza w okresie między Sesjami

Ad. 25
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Na złożone interpelacje i  zapytania przez Radnych na poprzedniej  Sesji   odpowiedzi  udzielono
w terminie.

Interpelacje złożyli następujący Radni :
Robert  Wójcik  w  imieniu  Klubu  Radnych  „Łowickie.pl” w  sprawie   regulacji  i  zmiany
przepisów  wynagrodzeniowych  oraz  zaplanowanie  środków  na  podwyżki  płac  w  Urzędzie
Miejskim i w jednostkach miejskich. 

(stanowi załącznik)
Roberta  Wójcik  w  imieniu  Klubu  Radnych  „Łowickie.pl” w  sprawie  podania  daty  pisma,
którym  wystąpiono  do  Lasów  Państwowych  o  odlesienie  terenu  dla  inwestycji  pod  nazwą
„Oświetlenie ścieżki zdrowia w Lasku Miejskim” oraz przekazania kserokopii pisma.

(stanowi załącznik)
Michał  Terenowicz  w  imieniu  Klubu  Radnych  „Łowickie.pl” w  sprawie  przywrócenia
oznakowania pionowego oraz poziomego przejścia dla pieszych na skrzyżowaniu ul. Bolimowskiej
i Arkadyjskiej wzdłuż ciągu pieszego (chodnika) ul. Bolimowskiej.

(stanowi załącznik)

Lech Aniszewski: 

 w sprawie wystąpienia o wykonanie aktywnego oznakowania przejścia dla pieszych znajdujące-
go się na ul.  Łęczyckiej przy skrzyżowaniu z ul. Górną.

 w sprawie wystąpienia o wykonanie oznakowanego aktywnego przejścia dla pieszych na ulicy
w obrębie skrzyżowania z ul. Sobocką i Miodową;

 uzupełnienie znaków B-43, B-44 (początek i koniec strefy ograniczeniem prędkości) z ograni-
czeniem prędkości do 30km/h na osiedlu Górki i na wszystkich ulicach odchodzących od ul. Łę-
czyckiej.

(stanowi załącznik)

Zapytania złożyli następujący Radni:
Zofia Kroc:

 Czy jest możliwość uruchomienia bramy wjazdowej na teren nieruchomości przy ulicy Kali-
skiej 5 od strony ul. Dmowskiego?;

 w sprawie przygotowania uchwały dotyczącej uruchomienia linii autobusowej Nr 4 obejmującej
ulicy Klickiego. Jaka jest przyczyna opóźnienia jej przygotowania?

(stanowi załącznik)
Robert Wójcik:

 na jakim etapie jest inwestycja pod nazwą „Wykonanie kanalizacji sanitarnej w ul. Czajki”?

 na jakim etapie jest wniosek do Funduszu Dróg Samorządowych dotyczący ul. Dziewiarskiej?
(stanowi załącznik)

Ad. 26
Sprawy różne – dyskusja.

Wiceprzewodniczący  Rady  Michał  Trzoska  wystąpił  z  prośbą  do  Burmistrza  o  wskazanie
pracowników Urzędu Miejskiego do pocztu sztandarowego na jutrzejszą uroczystość  w ZSZP nr.1.
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Radny  Krzysztof  Janicki  odczytał  treść  Uchwały  Ogólnego  Zebrania  Mieszkańców  osiedla
„Górki” w sprawie stanowiska mieszkańców dot. działki nr 6703/20 położnej przy ul. Miodowej. 

(stanowi załącznik)
Radna Zofia Wielemborek zgłosiła wniosek aby Sesje Rady Miejskiej w Łowiczu rozpoczynały
się o godz. 12 tej. 

10 „za”, 10 „przeciw” 1 „wstrzymujący”
Radny Robert Wójcik zaproponował godz. 14 tą.

12 „za”, 6 „przeciw” 3 „wstrzymujące”

Przewodniczący Rady Henryk Zasępa stwierdził, że wniosek został przyjęty większością głosów
zatem Sesje Rady Miejskiej w Łowiczu będą się rozpoczynały o godz. 14 tej .
Ponadto w sprawach różnych głos zabrali Radni: Robert Wójcik, Zofia Kroc, Jakub Wolski, Marek
Boroski, Zofia Wielemborek Wiesława Gębura Jacek Wiśniewski, Paweł Pięta.

Ad. 27
Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa poinformował,  że  następna  Sesja  Rady
Miejskiej odbędzie się w dniu 28 listopada 2019 roku (piątek) o godzinie 14.00 z następującymi
tematami:

1. Informacja nt. realizacji inwestycji dot. budowy wiaduktu i modernizacji oczyszczalni miej-
skiej.

Planowane  posiedzenia  komisji  w  miesiącu  listopadzie  przedstawił  Wiceprzewodniczący  Rady
Marek Boroski.

18 listopada godz. 15.00 Komisja Społeczna 
19 listopada godz. 15.00 Komisja Mieszkaniowa i Socjalna
20 listopada godz. 15.00 Komisja Gospodarcza i Rozwoju Miasta
21 listopada godz. 13.00 Komisja Budżetu i Finansów 
25 listopada godz. 13.00 Komisja Rewizyjna

Ad. 28
Przewodniczący Rady Henryk Zasępa podziękował za dyskusję i udział w obradach.
Na tym zakończono obrady XVII Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.

Protokołowała:

Jadwiga Kardjalik
Inspektor

Katarzyna Marczak

InspektorPrzewodniczący Rady:

Henryk Zasępa

52


